
 

 

FROLAND KOMMUNE 
Oppvekstutvalget 

 
 
 

Referat fra møte i Oppvekstutvalget 
 
Tilstede: 
Maria Aabøe Moen (leder), Olav Rosef, Roar Sønnik Larsen, Ingunn Fjærbu Roppestad, 
Kari Beate Kittelsen, Siw Hagane Haslemo.  
 
Fra administrasjonen: 
Gry Reiulfsen (kommunalsjef Oppvekst og Utdanning), Line Løvjomås Larsen 
(barnehagefaglig rådgiver), Erik Songe-Møller (skolefaglig rådgiver).  
 
Tidspunkt: 
Tirsdag, 24.09.24 13.00 – 16.00. 
 
Sted: 
Bliksåsen barnehage og Familiens Hus.   
 
Orienteringer: 
1. Befaring og orientering v/ Vetle Danielsen.  
 
Saker: 
 
Sak 6/24: Håndtering av media 
 
Det har vært og kan komme saker i media som ikke riktig eller god nok belyst, og kan skape 
feilaktige inntrykk. Utvalget drøftet hvordan det er hensiktsmessig å svare på saker i media. 
Konklusjonen var at dette må vurderes fra sak til sak, og at politikerne velger om de vil uttale 
seg i saker som er politisk behandlet. Administrasjonen kan belyse andre saker, som for 
eksempel skoleskyss. Når det er mulig kan vi også ta diskusjonen i oppvekstutvalget.  
 
Sak 7/24: Erfaringer og konsekvenser av innsparinger 
 
Administrasjonen la frem hvilke erfaringer som er gjort for å innfri innsparingskravene i 
barnehage og skole. Utvalget hadde en drøftelse om hvordan utvalget og administrasjonen 
bidra til å skape gode budsjettprosesser. Konklusjonen var at vi setter vi setter opp en sak i 
neste møte der vi foreslår innsparingstiltak og satsningsområder for 2025.  
 
Eventuelt: 
Ingunn Fjærbu Roppestad har blitt kontaktet av foreldre med bekymring for skolemiljøet. 
Utvalget drøftet hvordan de folkevalgte kan håndtere slike henvendelser.  
 
 
Froland, 25.09.24 
Erik Songe-Møller 
Skolefaglig rådgiver 


